
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 9/9/2024

Των: Γραμμένου Βασιλείου, Βουλευτή Α΄ Αθηνών
Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη
Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών
Υποθέσεων

ΘΕΜΑ: «Οικονομική ενίσχυση στελεχών της ΕΛ.ΑΣ. σε Αθήνα και
Θεσσαλονίκη»

Κύριοι Υπουργοί,

Συμφώνως ανακοίνωσης του Σωματείου Ειδικών Φρουρών Ελληνικής Αστυνομίας
Αττικής (ΣΕΦΕΑΑ) με Αρ. Πρωτ.:80/30-04-2024, διαφαινόταν ότι «τρέχει» διαδικασία
εκχώρησης και καταβολής χρημάτων σε δικαιούχους - στελέχη της ΕΛ.ΑΣ. (Αθήνας και
Θεσσαλονίκης). Σε συνέχεια της ανακοίνωσης, διευκρινίζεται ότι η καταβολή της
οικονομικής ενίσχυσης αφορά τρεις χιλιάδες (3.000) στελέχη τουλάχιστον «…που
υπηρετούν στην Α΄ Υποδιεύθυνση Άμεσης Δράσης (περιπολικά), οι οποίοι μαζί με τους
συναδέλφους της Β΄ Υποδιεύθυνσης (ΔΙ.ΑΣ-ΖΗΤΑ)  Αττικής και Θεσσαλονίκης θα
λάβουν… το ποσό των 150 Ευρώ (140 περίπου μετά τις κρατήσεις) για δύο έτη αρχικά,
από την ημερομηνία πρώτης καταβολής».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε αν έχετε προβεί αφενός στην ολοκλήρωση των
απαραίτητων ενεργειών, ώστε - δια ρύθμισης νομοθετικού περιεχομένου - να εκκινήσει
η διαδικασία της καταβολής της εν λόγω οικονομικής ενίσχυσης στους δικαιούχους και
πότε αφετέρου προσδιορίζεται χρονικά η έναρξή της;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

ΓΡΑΜΜΕΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ
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                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6671

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/9/2024




